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Sammanträdesprotokoll för Tillgänglighetsrådet 
Tid 
16:30-18:00 

Plats 
Sammanträdesrummet Björken  

Paragrafer 
4-8 

Beslutande 
Carina Holmberg Olofsson (C) 
Åsa Ottosson (M)  
Renée Solstad (S)  
Rune Carlsson (HRF)  
Håkan Jonsson (SRF)  
Anders Engström (SRF)  
Jonny Nilsson (SEF)  

Övriga närvarande 
Anders Johansson (C) 
Annelie Gollungberg, socialchef  
Fredrik Johansson, kommunchef  

Justeras av 
Carina Holmberg Olofsson (C), ordförande  
Renée Solstad (S)  
Fredrik Johansson, kommunchef  
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Innehållsförteckning  
§ Ärende Sida 
§ 4 Förslag på mötesdatum 2022 
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§ 5 Uppföljning skrivelse 
tillgänglighetsarbete 
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§ 6 Tillgänglighetsprogrammet 
 

5 

§ 7 Information - Socialförvaltningen 
 

6 

§ 8 Övriga frågor 
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§ 4  

Förslag på mötesdatum 2022 
  

 

Beslut  
Tillgänglighetsrådet beslutar att sammanträda följande dagar 2022:  

23 maj 
3 oktober 
5 december 
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§ 5  

Uppföljning skrivelse tillgänglighetsarbete 
   

 

Beslut  
Informationen noteras som mottagen.  

Dagens sammanträde  
Rådet har ställt frågan till nämnder och styrelser hur uppföljningen av 
tillgänglighetsarbetet fungerar. Anders Johansson (C) svarar att en 
sammanställning inte är genomförd men att arbetet pågår. Fokus ligger 
på mer än enbart fysisk tillgänglighet.  
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§ 6  

Tillgänglighetsprogrammet 
   

 

Beslut  
Informationen noteras som mottagen.  

Dagens sammanträde  
Arbetet med en ny tillgänglighetsplan har inte påbörjats utan inväntar 
arbetet som görs på Länsstyrelsen. Länsstyrelsen har i uppdrag att hjälpa 
kommunerna att komma i gång med arbetet kring tillgänglighetsplan. 
Moa Brännström är ansvarig tjänsteman på Länsstyrelsen och ordförande 
Carina Holmberg Olofsson planerar att bjuda in henne till ett möte med 
rådet. Kommunen bör ha med en eller flera tjänstepersoner vid mötet.  
 
Nuvarande tillgänglighetsprogram är bra och en omarbetning kan räcka. 
Tillgänglighet kommer även fram i andra dokument som bland annat 
översiktsplan som är arbetas fram just nu.  
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§ 7  

Information - Socialförvaltningen 
  

 

Beslut  
Informationen noteras som mottagen.  

Dagens sammanträde  
Socialchef Annelie Gollungberg informerar om följande:  

Arbetet med ny LSS-bostad som ska byggas i kommunen har startat. 
Socialförvaltningen samarbetet med tekniska förvaltningen under 
byggprocessen. Det finns en grupp som arbetar med ett 
funktionsprogram för byggnaden.  

1 mars startar en ny ledningsorganisation på socialförvaltningen. 
Verksamhetsstrateg Johanna Hallström jobbar bland annat med 
tillgänglighetsfrågor.  
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§ 8  

Övriga frågor 
  

  

Dagens sammanträde  
Anders Engström frågar om tillgänglighetsanpassning alltid finns vid 
nybyggnation. Anders Johansson svarar att detta delvis styrs via Plan- och 
bygglagen samt att det finns medel i investeringsbudget för detta. 
 
Rune Carlsson undrar om hörselkonsulenten Ann Victor finns kvar. 
Annelie Gollungberg och Reneé Solstad svarar att de tar med frågan till 
nästa möte.   
 
Anders Engström tar upp frågan om arbetet med att påverka Trafikverket 
att göra en bättre tillgänglighet kring E22. Anders Johansson svarar att 
runt busshållplats med gångtunnlar har brutits loss och Regionen ska 
göra detta via sin regionala pott. Ingen tidsplan finns på arbetet. 
 
Anders Engström tar upp att Trafikverket inte har bra tillgänglighet vid 
Kuggåsvägen eftersom det inte finns övergångsställen och få farthinder. 
Anders Johansson svarar att arbetet med Trafikverket om E22 innehåller 
att kommunen måste medfinansiera via att ta över vissa vägar inom 
Mönsterås. Detta ligger längre fram i tidsplanen. 
 
Håkan Jonsson informerar om parkering vid Svanen. Håkan Jonsson tar 
kontakt med Mönsterås Bostäder AB till nästa möte.   
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Ordförande: Carina Holmberg-Olofsson Renée Solstad

Fredrik Johansson

S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 4
77

fc
e8

d-
55

7e
-4

b6
e-

97
a2

-4
b3

3b
50

b3
d0

0


	Protokoll förstasida
	Förslag på mötesdatum 2022
	Beslut TR 2022-02-14
Förslag på mötesdatum 2022

	Uppföljning skrivelse tillgänglighetsarbete
	Beslut TR 2022-02-14
Uppföljning skrivelse tillgänglighetsarbete

	Tillgänglighetsprogrammet
	Beslut TR 2022-02-14
Tillgänglighetsprogrammet

	Information - Socialförvaltningen 
	Beslut TR 2022-02-14
Information - Socialförvaltningen 

	Övriga frågor 
	Beslut TR 2022-02-14
Övriga frågor 


		2022-04-08T05:59:08+0000


		2022-04-08T05:59:09+0000


		2022-04-08T05:59:10+0000




